

MUSIC ALFRESCO



SAMSTAG 5. AUGUST 2017
FESTIVAL ZELT, BAHNHOFPLATZ
16:00 UHR

EINTRITT FREI

[D] Wir begrüßen Sie in unserem Festivalzelt zum musikalischen Nachmittag mit der Old Style Bigband und dem RCM Skyline Brass Quintet. Das Alpina Hotel wird Ihnen Erfrischungen servieren.

[E] Join us for an afternoon of informal music making in the Festival Tent whilst enjoying refreshments served by the Hotel Alpina. The Klosters Music Festival is delighted to welcome the Old Style Bigband and the RCM Skyline Brass Quintet on stage.

«ALPEN-KLASSIK»



SAMSTAG 5. AUGUST 2017
DORFZENTRUM
KLOSTERS-PLATZ 17:45 UHR

EINTRITT FREI

[D] Die Alpenrallye für historische Automobile führt über berühmte, aber selten befahrene Strassen und malerische Dörfer in drei Ländern. Die Zieleinfahrt der Alpen-Klassik 2017 ist für 17.45h direkt nach dem Konzert im Festivalzelt geplant.

[E] This internationally open rally for historic automobiles leads across famous, but rarely driven alpine roads and through picturesque villages in three countries. The cars will return to Klosters at 17.45h directly after our concert at the Festival tent.